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Kadernota: Consultatiebureau 
Bakel houdt de aandacht

Steeghs SD  20220405 De GGD heeft inmiddels met 
de Stem van Bakel het Parochiehuis 
bezocht en de afspraak is dat zij daarvoor 
met een plan en financiële onderbouwing 
komen. Hier wachten we nog op. 
20221003 De GGD geeft aan per januari 
te willen starten met het consultatiebureau 
in Bakel, locatie Parochiehuis. Het wordt 
dan op de donderdagen mogelijk in Bakel 
naar het bureau te gaan.  
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22-09-
22

8. Wethouder Steeghs zegt toe 
de tips/adviezen uit de 
commissie toe te voegen aan 
het haalbaarheidsonderzoek 
Onderwijshuisvesting 
Commanderij College

Steeghs SD   
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22-09-
22

8. Wethouder Steeghs zegt toe 
in overleg te gaan met haar 
collega over het agenderen 
van  het onderwerp ‘hoe ziet 
de toekomst van de 
sportparken eruit’.

Steeghs    
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20-10-
2022

Beletselen voor het plaatsen 
van het kunstwerk op de 
rotonde zijn niet bekend bij 
wethouder Steeghs. Zij zegt 
toe hierover navraag te doen 
bij wethouder Coppens. 

Steeghs OB   
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Wethouder Steeghs zegt toe 
de technische vragen van D66 
door de betreffende 
wethouders schriftelijk te laten 
beantwoorden. 

Steeghs  Afgedaan Beantwoord
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2022

Wethouder Steeghs zegt toe 
het proces ‘herijking 
subsidiebeleid’ samen met de 
raad te doorlopen. 

Steeghs    


